



Issue Feb. 6th 2013



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Aktienselektion

«Das abgelaufene Jahr glänzte durch positive Erträge fast aller Anlageklassen. Nach Analyse der ersten Wochen 2013 wird schnell klar, dass dem nicht so bleibt. Die Aktienmärkte konnten zwar einen sehr positiven Auftakt verbuchen, die Obligationen als grösste Anlageklasse hingegen generierten Verluste. Die Anleihenhausse, vor drei Jahren begonnen, scheint vorbei. Die Aktienerholung ist seit Juni 2012 nur von wenigen Investoren getragen worden, das wird die Anleger vermehrt aus den Obligationen- in die Aktienmärkte treiben, was diese mittel- bis langfristig positiv beeinflussen wird. Die Gewinner aus dem Vorjahr werden im ersten Quartal weiter outperformen, allen voran die Sektoren Finanzen und Gesundheit. Danach sehen wir, bedingt durch die bevorstehende Konjunkturerholung, eine Rotation hin zu Energie, Materials, zyklischem Konsum und Industrie.» **HELVETIC TRUST**



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

Share selection

«The year just ended delivered dazzlingly positive yields in practically all investment classes. Analysis of the first few weeks of 2013 however has quickly shown that the trend has not continued into this year. Certainly the stock markets are continuing their very positive run, in contrast however bonds, which are the largest class of investments, have generated losses. The surge in bonds which started three years ago now seems over. The recovery in shares since June 2012 was supported by relatively few investors, but it did drive increasing numbers of investors from bonds into shares, which influenced them positively in the medium to long term. Stocks that were winners last year will continue to outperform in the first quarter, led by the finance and health sectors. After that we foresee a rotation into energy, materials and cyclical consumer goods and industries, based on the impending recovery in economic activity.»

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55